
Vragenkwartier Gemeenteraad
Onderwerp Stankoverlast in de senioren flat Markt
Datum 15-2-2024

Toelichting 

Het zal nu 4 jaar zijn dat Burger Inn onder de senioren flat Markt zit.

Sinds 2022 vragen we al aandacht voor de stankoverlast van Burger Inn die via het trappenhuis en ramen
ook al zijn deze dicht binnen komt.

vragen:
In 2023 is ons bevestiging door de wethouder dat ze ons op de hoogte blijven houden wat er gedaan 
gaat worden. 

1. Nu dit toch al een tijd - ruim een jaar -  uitblijft willen we vragen wat is er al gedaan?

Omdat het alle schijn heeft dat u moet antwoorden dat er niets of weinig bereikt is.
2. Willen vragen wat gaat u nu zo snel mogelijk doen tegen deze stankoverlast?

Dan snappen we niet dat er toen een exploitatie vergunning is afgegeven waar geen horecagelegenheid 
in beschreven staat.
3. Kunt u ons dit uitleggen?

Dan staat er aan het einde van de middag, elke keer een auto geparkeerd op de woonkamer, welk de 
eigenaar ervan bij Burger Inn werkzaam is.
4. Kunt u ons uitleggen waarom hier niet op gehandhaafd wordt?
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